

Pro-Kit Pick-Up Degreaser

Description:

Pick-Up Degreaser is a concentrated cleaner for kitchen surface cleaning. It can dissolve and remove grease/oil effectively. It is applicable on various food contact surfaces.

產品說明：

Pick-Up 除油劑是用作清潔廚房表面的濃縮清潔劑，它可以有效去溶解及除去油漬，而且更適用於不同的食物接表面。

Benefit: 優點：

Bleaching Ability

漂白能力

Pick-Up Degreaser performs excellent in both cleaning and bleaching food contacting surface. Cleaned surface turns bright and spotlessly white.

Pick-Up 除油劑在清潔及漂白廚房表面的表現皆十分出色，清潔後的表面立即變得光亮及淨白。

Fast Acting Ability

快速發揮潔力

The special formulation enables the fast acting feature of Pick-Up Degreaser. It quickly dissolves and removes the grease/oil that usually appear in the kitchen.

特別配方令Pick-Up 除油劑可快速發揮潔力，它可以快速地溶解及除去在廚房經常出現的油漬。



Packing: 5Litres X 4bottles

Size: 39.5cmX26.7cmX30.2cm

Wide Variety of Uses

用途廣泛

It is applicable on different surfaces like stainless steel, plastic and tile.

適用於不同表面，如不銹鋼、膠製表面及瓷磚表面。

Pro-Kit Pick-Up Degreaser

Application: (Direction of use)

1. Apply diluted Pick-Up Degreaser, 1:20 (normal soil), on the surface with the aid of mop or sponge.
2. Wait and allow Pick-Up Degreaser to act.
3. Clean with brush or floor machine .
4. Remove solution and rinse thoroughly.

應用：（使用方法）

1. 將除油劑稀釋1：20（普通污漬），用溶液弄濕拖把或海綿後清潔表面。
2. 等待片刻，讓除油劑發揮其潔力。
3. 用刷子或洗地機清潔。
4. 抹去溶液後徹底沖洗。

Specifications

Active Ingredients:	
2-Butoxyethanol	1%-10%
Isopropanol	1%-5%
Surfactant	1%-5%
Sodium Hypochlorite	≤2%
Color:	Colorless to yellowish
Fragrance:	Special Odor
PH:	10-14
Density at 20 degrees Celsius:	1.0-1.2
Solubility in Water:	Complete
Chemical Stability:	Stable

Safe Handling:

Details information about handling and disposing this product can be found at a separate Material Safety Data Sheet. Please make sure the employees/users can fully understand the content of Material Safety Data Sheet and read through it before using this product

Storage Information

Store this product in the original container at room temperature